
Protokół Nr 4/2023 

Z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy 

Wielkie Oczy z dnia 27 lutego 2023 r. 

 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk rozpoczął posiedzenie o godzinie 7:30, witając 

przybyłych członków komisji oraz wszystkie osoby uczestniczące w posiedzeniu. 

Na podstawie listy obecności (zał. nr 1 do protokołu) stwierdził, że obrady są 

prawomocne, na 9 członków komisji obecnych było 7. 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk przedstawił zaplanowany do realizacji porządek 

posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Sprawy bieżące. 

Innych propozycji tematów nie było, a zaplanowany porządek posiedzenia przyjęto 
jednogłośnie. 

W posiedzeniu oprócz członków komisji uczestniczyli: Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan Albert 

Hawrylak, Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Słotwińska, Pani dyrektor GZEAS A. Juraszek. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią skarbnik E. Słotwińską, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok 

(zał. nr 2 do protokołu). Pytań i dyskusji nie było. Projekt uchwały poddano pod zaopiniowanie, 

głosowanie. Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok jednogłośnie pozytywnie. 

Pan przewodniczący P. Jacyk oddał głos Pani dyrektor GZEAS A. Juraszek, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia: za wysługę 

lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokości 

nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Wielkie Oczy (zał. nr 3 do protokołu). Rozpoczęła się 

dyskusja na temat ilości mentorów i opiekunów w szkołach oraz kosztów z tym związanych. 

W sprawach bieżących Pan radny R. Osowski zapytał czy już wiadomo gdzie będzie 

budowane centrum ratownictwa. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że aktualnie brana jest 

pod uwagę tylko lokalizacja między Urzędem Gminy, a rzeką. Nadmienił również, że składane 

były już oferty na wykonanie projektu tej inwestycji ale w budżecie mamy zabezpieczoną za 

małą kwotę. Pan radny R. Osowski zapytał jakie koszty będziemy ponosić w związku z zakupem 

wozu strażackiego do Łukawca. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że aktualnie zakup takiego 

auta tj. koszt około 1 mln zł, a kwota dofinansowania ze strony gminy tj. 400-450 tys. zł. Pan 

wójt A. Hawrylak poprosił radnych o wyrażenie opinii na temat kontynuacji funduszu 

sołeckiego. Wszyscy radni uczestniczący w komisji byli za wyodrębnieniem w budżecie Gminy 

Wielkie Oczy środków finansowych stanowiących fundusz sołecki. Pan wójt A. Hawrylak 



poinformował o wprowadzonych zmianach w projekcie uchwały w sprawie zasad i trybu 

udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków na terenie Gminy Wielkie Oczy. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia Pan przewodniczący P. Jacyk 

podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji o godzinie 8:15. 

 

 

Protokolant: Małgorzata Machczyńska 

Przewodniczący Komisji 

 

                      Piotr Jacyk 


